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Betreft: statiegeld op grote PET-flessen niet in gevaar 

Geachte heer Koopmans, 

Recyclingnetwerk Nederland en Natuur en Milieu schrijven in een brief aan uw 

commissie dat men bang is dat ons productschap het statiegeld op grote PET-flessen van 

de ene op de andere dag zou opheffen, aangezien ik als voorzitter van de daartoe de 

bevoegdheid heb. 

Het is juist dat ik als voorzitter in voorkomende gevallen ontheffing kan verlenen van de 

statiegeldverplichtingen uit de Verpakkingsverordening van ons productschap. Die 
bevoegdheid hadden mijn ambtsvoorgangers al sinds het invoeren van de 
statiegeldverplichting in 1962. Daarvan is altijd zeer spaarzaam gebruik gemaakt en 

steeds in overleg met de betrokken ministeries van VROM, EZ en LNV. 

Ik deel U hierbij mede dat ons schap zich gebonden acht aan de afspraken die tussen 
rijksoverheid, gemeenten en bedrijfsleven zijn gemaakt op het gebied van de 

verpakkingen. Wij zullen in de toekomst dan ook geen nieuwe ontheffingen verlenen — 
en dus het statiegeldsysteem niet afbreken — voordat daarover met de betrokken 
ministeries overeenstemming is bereikt. Op die manier is verzekerd dat het beleid van 
minister Cramer en haar collegae ongestoord doorgang kan vinden. 

Over de gemaakte afspraken kan geen onduidelijkheid bestaan: het bestaande 

statiegeldsysteem voor grote PET-flessen blijft de komende jaren gehandhaafd. 

Met vriendelijke groet, 

Productschap Dranken, 

P.M. Blauw, voorzitter


